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Heerenveen, 22 juni 2020 
 
 
Geachte Raadsleden, 
 
 
Donderdag 2 juli 2020 wacht u het nemen van een belangrijk besluit betreffende de perspectiefnota 
en de investeringsagenda. Wat u hier beslist heeft grote impact op de toekomstige uitstraling en het 
functioneren van het hoofdcentrumgebied van de gemeente Heerenveen. Het is bepalend voor de 
uitvoerbaarheid van de centrumvisie zoals deze in het afgelopen jaar door Gemeente, G1000 en G20, 
samen met haar adviseurs, met veel enthousiasme, energie en tijd is vormgegeven. 
 
Een stap terug… 
Begin 2019 start u, niet eerder gedaan, een initiatief om de burgers van Heerenveen te vragen naar 
hun visie over het centrum. Vrij snel daarna mochten wij met een team betrokkenen, in de vorm van 
G20, aanhaken. Ons team bestaat uit centrumondernemers (retail en horeca), vastgoedeigenaren en 
investeerders, vertegenwoordigers van de culturele partners, marketingorganisatie ’n Gouden Plak, 
sectormedewerkers van de gemeente en centrumbewoners. Na vele vergaderingen, overleggen en 
inhoudelijke afstemming met G1000,  werksessies en presentaties van inspirerende professionals zijn 
de plannen aan u, de raad, voorgelegd en op 24 juni 2019 unaniem aangenomen. Dit gaf ons, als 
vertegenwoordigers van het centrum, hoop en vertrouwen. Het ging toen al niet goed met de retail, 
de horeca had een kleine opleving, er was leegstand, met een zekerheid op meer leegstand, en er 
vonden geen investeringen plaats in panden en aankleding waardoor het centrum een zorg voor ons 
allen werd. Wij kunnen ons allen de rapporten en onderzoeken nog voor de geest halen. Er moest 
iets gebeuren en dankzij het burgerbesluit en het unaniem aannemen van de centrumplannen gingen 
wij, als gemeente en ondernemers, hier samen iets aan doen. Met de vastgestelde centrumvisie is er 
immers gemeentebreed draagvlak voor een integraal plan. Zowel voor de aanpak van een aantal 
pijnpunten op de kortere termijn (laaghangend fruit) én er is een stip op de horizon gezet waar 
naartoe gewerkt kon worden. 
 
Heden…. 
Inmiddels ligt er een nieuwe perspectiefnota met een investeringsagenda waarin de centrumvisie is 
opgenomen. Wij willen hierbij aangeven hoe belangrijk het is dat de plannen volledig tot uitvoering 
komen en niet slechts enkele fragmenten. Bovendien, vergeleken met vorig jaar zijn er ook een 
aantal nieuwe “uitdagingen” bijgekomen. De onderzoeken van o.a. Locatus over de toekomst van de 
centrumgebieden liegen er niet om; er ligt een grote uitdaging voor overheden, ondernemers en 
marktpartijen om deze centra vitaal te houden. De oproep van experts als de CEO van Locatus, 
Gerard Zandbergen, is helder; ‘Gemeente moeten zo snel mogelijk aan de slag met het aanpakken 



van winkelgebieden, in het bijzonder gebieden waar ook horeca is’. Daar liggen kansen om van 1 + 1 
er 3 te maken. 
 
Dit brengt ons tot de reden voor deze brief. Om alle fundamentele bouwstenen te kunnen realiseren 
is er structureel een jaarlijkse kapitaalslast van €1.5 miljoen nodig. Er is nu €1 miljoen aan 
kapitaalslast gereserveerd. Hierbij ons verzoek om deze €1.5 miljoen vast te houden. Dit is nodig voor 
het genereren van private kapitaalinvesteringen en het is van cruciaal belang voor de toekomst van 
het hoofdwinkelcentrum van de gemeente Heerenveen. Nu meer dan ooit. 
 
Graag komen wij een nadere toelichting geven mochten er vragen en/of opmerkingen zijn. Dit kan 
uiteraard ook online. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de G20 
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